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§ 38
Vilka förskolor har fått anmärkningar?
- skrivelse från Sverigedemokraterna

Beslut
Skrivelsen skickas till förvaltningen för beredning.

Förslag till beslut
Ledamoten Tapani Juntunen (SD) anmäler för
Sverigedemokraterna, en skrivelse enligt bilaga.

Beslutsgång
Ordförande Johan Kling (C) yrkar att skrivelsen skickas till
förvaltningen för beredning och hör enhälligt bifall därtill.

Bilaga
Skrivelsen.



g StockholmsV stad
Skärholmens stadsdelsnämnd Protokoll nr 7/2022

Sida 48 (51)
2022-06-09

Skärholmens Stadsdelsnämnd
2022-06-09

Tapani Juntunen (SD)
Mari Malm (SD)

Skrivelse - Vilka förskolor har fått anmärkningar
Förslag till beslut
Att stadsdelsnämnden beslutar att uppdra åt förvaltningen att utreda
och redovisa vilka förskolor i stadsdelsområdet som fått nedslag vid
tillsyn gällande buller och ventilation
Bakgrund
Vid tillsyn (Miljö- och hälsoskyddsnämnden MHN) under de två
senaste åren har förskolor och skolor uppvisat en hög andel med
brister gällande buller och ventilation. Det är dock olyckligt att inte
redovisningen från MHN är stadsdelsbaserad. Vi vill därför att
förvaltningen i Skärholmen redovisar vilka förskolor i området som
fått anmärkningar. Vi tror detta är nödvändigt för att
stadsdelsförvaltningar och privata aktörer ska börja bedriva mer
aktiva åtgärder så att andelen förskolor och skolor som har
tillräcklig ventilation och en låg bullernivå ökar. I tillsynsrapporten
för 2021 påtalar MHN att det finns också förskolor som fått
anmärkningar både 2020 och 2021. Vi vill därför ha en redovisning
kring detta, huruvida sådana förskolor finns i stadsdelsområdet.
Vi vill också i samband med utredningen se vilka åtgärder
Förvaltningen ämnar vidta för att åtgärda eventuella brister. Det
vore också positivt om redovisningen innehåller en jämförelse
mellan kommunala förskolor och privata aktörer.
Våra synpunkter
Vi anser att det är en långsiktigt viktig faktor att inomhusmiljön
avseende ventilation och buller håller god standard. Vi menar att det
kan vara en viktig konkurrensfördel om de kommunala förskolorna
kan uppvisa bättre resultat än de privata förskolorna.


